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Styrelsens arbete 

• Minst fyra styrelsemöten ska hållas under året.  

o Fysiska möten håller vi i samband med någon vattendragsvandring eller 

motsvarande aktivitet. 

o Kreativa 10! Minst 10 min av varje styrelsemöte ska läggas på att fritt spåna 

kring intressanta besöksmål, seminarier/utbildningstillfällen eller 

rådgivningsbesök 

• Stötta, godkänna och följa upp arbetsgruppens arbete. Vem/vilka är arbetsgruppen? 

 

Insatsområden 

• Minst en aktivitet ska anordnas 2023, det kan vara en temakväll eller liknande 

kompetenshöjande aktivitet.  

• Minst en fysisk fältvandring.  

• Minst en publik insats ska genomföras för att visa på vattenrådets roll.  

o Dyka i ån? 

o Artikel i lokaltidning. 

o Hemsidan. 

• 2 aktiviteter våren och 2 aktiviteter hösten plus bussresa till Norrköping. Vi siktar på 

att genomföra fler aktiviteter än vi kommer att hinna med. 

• Försöksområdet vid Gölja, Hjulbäcken. Finns en artikel om Petter Ströms 

försöksstation i Gölja. Fina resultat från arbetet. Vi vill få till ett uppföljande 

gårdsbesök, egentligen årligen om det är möjligt, hos Petter i kombination med 

dikesrensning. 

• Vattendragsvandring (markavvattning/rensning och underhåll med rådgivare). 

Genomfört underhåll. Vad får man och får man inte göra. Gångmossen och deras 

dikesföretag problem med avvattning. Det finns en juridik att hålla sig till. Eller 

uppföljning dikesföretagen Långängsbäcken, Landskapstyper fåglar jordbrukstyper. 

FoU Per Johan Löv fågelskådare! m fl. 

• Direktsådd som positiv odlingsåtgärd för minskad p-förluster(minskad 

turbiditet/grumlighet). Rent generellt att ha dialog om odlingstekniska fördelar. M 

Hidinge gård Håkan Wadstedt! Träff där vi går igenom hur man byter maskinpark för 

att övergå till direktsådd, hur mycket diesel? Hur är skördenivåerna/ekonomi. 

• Studiebesök i Norrköping. Jordhälsa med mera. Victor Wässman har kontakt. Kolla 

med övriga vattenråd om de vill vara med på denna resa. Kolla med övriga inom 4M. 

• Markstruktur och markpackning. Expert med på fältvandring och föreläsning. 

• Samzoners positiva effekt på biologisk mångfald. Avrinning och biologiska 

kantzoner. Merparten av vattnet avrinner genom markprofilen och då är det 

kantzoner som är intressanta i första hand för dess bidrag till biologisk mångfald. 

Samzoner hos Urban Brunnsberg eller Mats Enqvist Hacksta. Gärna på 

sommarhalvåret. Håkan Wahlstedt Hidinge gård i Örebro. 

• Samverkan med andra vattenråden för fler aktiviteter. 



• Vägars påverkan på avrinning. Kontakta Vägverket och bjud med de till någon träff. 

Kanske har vägverket genomfört något projekt eller tagit fram något 

kunskapsunderlag på området? 

• Studiebesök/fältbrunnar – var kan man lägga igen de? 

• Gångmossen (Jon Wessling) 

• Enköpingsåns vattenråd ska aktivt stötta den åtgärdssamordnare för som har 

anställts av Enköpings kommun.  

• Bevaka fortsatta bidragsmöjligheter för vattenrådets arbete. 

o Verka för i mötena med VM/MVVF.  

o Jax och Cas sammanställer översiktlig och lättsmält info om bidrag möjliga 

att ansöka för genomförande av vattenvårdsåtgärder. 

 
Information 

• Föra dialog med Mälarens vattenvårdsförbund gällande möjliga samverkansformer, 

bland annat att utveckla hemsidan.  

• Sekreteraren ansvarar för att informera samtliga rådets medlemmar då ny 

information lagts ut på hemsidan. 

 

Omvärldsbevakning 

• Styrelsen ger förslag på konferenser som är intressanta för vattenrådet att bevaka. 

• Representant(er) för vattenrådet deltar vid eventuella samverkansmöten som 

vattenrådet bjuds in till, t ex vattenrådens dag och olika samråd. 

• Vattenrådet ska bygga nätverk med andra organisationer som har intressen inom 

avrinningsområdet.  

• Studieresa för styrelsen och intresserade medlemmar till intressant resmål.  

 
Medlemsrekrytering 

• Under 2022 ska nya medlemmar rekryteras genom att information om rådets 

verksamhet skickas ut till potentiella medlemmar i avrinningsområdet. Det kan ske t 

ex via LRF och till ideella föreningar, eller genom personliga kontakter med 

privatpersoner.  

o Hur ska detta ske? 

o Skaffa utrustning hur mår din jord. Startkitt som rådet tillhandahåller och 

som vi lånar ut gratis till den som är medlem.  

o Medlemsregister/inbetalningskort m m 

o Styrelsen behöver definiera vem/vilka som är potentiell medlem.  

o Cas/Jax tar fram info.dokument om detta. 

 


